

Welcome to the world of passionate coffee drinkers
that appreciate the best coffee has to offer.

At the heart of De'Longhi coffee machines is our passion for authentic Italian coffee. We're proud to have you join our extended family with the purchase of a new De'Longhi Fully Automatic Coffee Machine. From the premium craftsmanship to the sleek European design, we're confident you'll enjoy this on your kitchen counter for years to come.

Congratulations on elevating your coffee experience at home.
Thank you from De'Longhi.



Bienvenue dans l'univers des passionnés de café qui apprécient ce que le café a de meilleur à leur offrir.

La passion de notre famille pour le café italien authentique est au cœur des machines à café De'Longhi. Nous sommes heureux de vous accueillir dans notre famille élargie grâce à votre achat d'une nouvelle machine à café entièrement automatique. De par sa fabrication de grande qualité et son élégant design européen, nous sommes convaincus que vous profiterez de votre achat pendant de nombreuses années à venir.

De la famille De'Longhi à la vôtre,
Merci

